
MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10  
 P10-428500/2023 

Zápis z jednání výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 je pro účely jeho zveřejnění způsobem 
umožňujícím dálkový přístup upraven tak, aby jeho podoba byla v souladu s právními předpisy, 
upravujícími ochranu informací, zejména ochranu osobních údajů, osobnosti a soukromí fyzických osob. 
Originál prezenční listiny je uložen u tajemníka výboru. 

Zápis  

z 9. jednání Výboru pro životní prostředí, 

které se konalo dne 16. 10. 2023, v budově ÚMČ Praha 10 
 
Přítomní členové výboru: Jaroslav Štěpánek, MBA, Marek Dvořák, BBA, Mgr. et Mgr. Tomáš 
Janík, Ing. Jana Komrsková, Ing. Viktor Lojík, Ing. Tomáš Pek, S.E. 
 
Omluvení členové výboru: Martin Kostka 
Neomluvení členové výboru: --- 
Hosté (viz prezenční listina) 
 
Jednání výboru bylo zahájeno v 17:00 hodin. 
 
Program: navržené body jednání 
 

1) Organizační záležitosti 

2) Logistický terminál Malešice 

3) Informace o čerpání rozpočtu v kapitole 0021 Životní prostředí v I. pololetí 2023 

4) Plán rekonstrukcí dětských hřišť a sportovišť v letech 2024 – 2026 

5) Zásobník Strategie adaptace HMP na změnu klimatu 2023 – projektové karty P10 

6) Návrh nové výsadby stromů v rámci ulic na území Prahy 10 

7) Různé + iniciativní návrhy členů VŽP 

 
Popis průběhu jednání 
 
1) Organizační záležitosti 

Určení ověřovatele: Mgr. et Mgr. Tomáš Janík 
 
Hlasování: pro 5 proti 0 zdržel se 0 
 
Zaslaný program byl doplněn o nový bod Informace o čerpání rozpočtu v kapitole 0021 Životní 
prostředí v I. pololetí 2023, který byl zařazen jako bod č. 3. 
 
Členové hlasovali o navrženém programu. 
 
Hlasování: pro 4 proti 0 zdržel se 0 
 
Ing. Komrsková nehlasovala. 
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J. Štěpánek, MBA informoval, že příští jednání už proběhne v nové budově na Vinici, konkrétní 
zasedací místnost bude upřesněna. 
 
 
2) Logistický terminál Malešice 

Předseda výboru předal slovo Ing. Maršálkovi, který se účastnil schůzky se zástupcem 
společnosti GLP. Investorem, který je pravděpodobným novým nabyvatelem pozemků (dle 
katastru pozemky ještě nevlastní), kde se již v letech 2016 – 2019 uvažovalo o umístění 
dopravního terminálu kontejnerového překladiště. 
 
V 17:04 přišel Ing. Pek, S.E. 
 
Nyní je tento bod předkládán pro informaci o existenci tohoto záměru. Zatím není zřejmé, 
jestli bude v budoucnu probíhat řízení EIA. Ing. Maršálek krátce porovnal tento záměr s tím 
z roku 2019. Nově místo 3 kolejí je navržena jen 1 kolej, ale navíc haly, které svou rozlohou 
naplňují podmínky pro proces EIA. Tehdy se uvažovalo o 150 kamionech denně, nyní se jedná 
o 141 kamionů. Architektonicky je projekt jiný, ale to není předmětem tohoto jednání. Investor 
záměr konzultoval také na IPRu, který je ale v rozporu s názorem MČ. Z hlediska vlivů na životní 
prostředí je záměr škodlivý a nesouhlasné stanovisko k umístění překladiště je zakotveno i 
v programovém prohlášení RMČ. 
 
Ing. Pek, S.E. se dotázal, zda terminál je koncipován pro střední Čechy nebo pro Prahu. Pokud 
by se jednalo o obsluhu Prahy, pak by bylo těžší argumentovat proti IPRu, protože by bylo 
v zájmu Prahy mít tam terminál. 
 
Proběhla diskuse. 
 
K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽP/9/1. 
 
Hlasování: pro 6 proti 0 zdržel se 0 
 
 
3) Informace o čerpání rozpočtu v kapitole 0021 Životní prostředí v I. pololetí 2023 

Bc. Pecánek informoval, že v oblasti neinvestic je čerpáno průběžně. Největšími položkami 
jsou údržba dětských hřišť, správa AVČ Gutovka, nejzásadnější položkou je údržba zeleně, tam 
největší fakturace přichází ke konci roku. V položce opravy a udržování je letošní největší 
realizací oprava palub v Malešickém parku. Na základě prohraných soudů musela MČ zpětně 
zaplatit nájmy včetně úroku. V oblasti investic je nejzásadnější položkou revitalizace parku na 
Solidaritě, která je dokončena. Položka na mobiliáře dětských hřišť ještě bude letos čerpána, 
aktuálně probíhá výběr dodavatele na rekonstrukci DH Slovenská.  
 
K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽP/9/2. 
 
Hlasování: pro 6 proti 0 zdržel se 0 
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4) Plán rekonstrukcí dětských hřišť a sportovišť v letech 2024 – 2026 

Předseda výboru předal slovo Ing. Maršálkovi, který shrnul, že tématika dětských hřišť byla 
probírána na 4. jednání VŽP, na němž byl usnesením radní pro životní prostředí požádán o 
předložení plánu rekonstrukcí dětských hřišť a sportovišť v letech 2024 – 2026. Plán 
rekonstrukcí byl již probírán na VSVA a bude probírán i na VSIVZ. Aktuální prioritou je 
rekonstrukce DH Slovenská (Bezručovy sady). MČ dostala z hl. m. Prahy dotaci 1,5 mil. Kč, ze 
které bude částečně hrazena rekonstrukce DH Slovenská. Z prostředků MČ budou zpracovány 
projektové práce na další hřiště. Dále předal slovo Bc. Pecánkovi, který zpracoval tabulku plánu 
rekonstrukcí DH, aby jí blíže představil. Zahrnuje 29 položek rozdělených dle priorit na 
následující 3 roky. U některých hřišť je potřeba celková rekonstrukce, u jiných stačí výměna 
části prvků. Na DH Heroldovy sady jsou prvky staré přes 20 let. U sportovního hřiště Dětská by 
bylo vhodné, aby proběhla participace s veřejností. 
 
M. Dvořák, BBA se zeptal, jak to vypadá s rekonstrukcí DH Sobotecká, která měla být 
financována ze strany soukromého investora. Bc. Pecánek odpověděl, že během příprav 
smlouvy druhá strany přestala komunikovat a prozatím z akce sešlo. 
 
K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽP/9/3. 
 
1) Hlasování: pro 6 proti 0 zdržel se 0 

 
2) Hlasování: pro 6 proti 0 zdržel se 0 

 
 
5) Zásobník Strategie adaptace HMP na změnu klimatu 2023 – projektové karty P10 

J. Štěpánek, MBA předal slovo Ing. Maršálkovi, ten informoval, že v září byla MČ oslovena hl. 
m. Prahou k předložení aktualizovaných projektů v rámci adaptačních opatření. Projektové 
karty byly v termínu zaslány. Nyní je tento bod předkládán pro informaci. Bc. Pecánek 
představil projekty, které byly navrženy nově. Jedná se o revitalizaci parčíku na Malešickém 
náměstí, revitalizaci parku Pod Rapidem (Ruth Bondyové), květnaté louky a posílení 
biodiverzity a dvě akce odboru KHA lesopark Olgy Havlové a vnitroblok Sámova. 
Ing. Komrsková byla dotázána na stav žádostí na hl. m. Praze. Odpověděla, že v příštím týdnu 
budou projednávány Radou HMP, byly přísně posouzeny a Praha 10 bohužel nebyla úspěšná. 
 
K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽP/9/4. 
 
Hlasování: pro 6 proti 0 zdržel se 0 
 
 
6) Návrh nové výsadby stromů v rámci ulic na území Prahy 10 

Bc. Pecánek uvedl, že snahou MČ i hl. m. Prahy je navyšování počtu stromů v parcích a v 
uličních stromořadích. Toto je rozjednáno s TSK. Byly vytipovány ulice, kde by to bylo potřeba 
(zejména Vršovice). Bohužel velkým problémem je zasíťování ulic (datové kabely, veřejné 
osvětlení, voda, plyn). V některých místech by bylo možné vyřešit to přeložkou. 
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K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽP/9/5. 
 
Hlasování: pro 6 proti 0 zdržel se 0 
 
7) Různé + iniciativní návrhy členů VŽP 

Ing. Komrsková 
 VZ na údržbu zeleně – harmonogram, subdodávky 

 
Ing. Maršálek 

 Trojmezí – v září nebyla KÚR, bylo požádáno o odložení schválení studie na HMP 
 Dost bylo plastu – schváleno RMČ, informace odeslána na MŽP 
 Dotace z Integrovaného regionálního operačního programu 
 EIA Úprava a recyklace odpadů Teplárenská staženo žadatelem 
 Do 30. 11. možnost navrhovat významné stromy 
 Na příštím jednání bude řešen návrh rozpočtu na rok 2024 

 
Jednání bylo ukončeno v 18:03 hodin. 
 
Součástí tohoto zápisu jsou usnesení výboru č. VŽP/9/1, VŽP/9/2, VŽP/9/3, VŽP/9/4, 
VŽP/9/5. 
 
 
Přílohy:  
č. 1 Prezenční listina 
 
 
 
 
 
 
Mgr. et Mgr. Tomáš Janík 
jméno a podpis ověřovatele 
 

Jaroslav Štěpánek, MBA 
jméno a podpis předsedy 

 
 
 
 
Bc. Martin Pecánek 
jméno a podpis TAJ výboru 
 
 
25. 10. 2023 
datum vyhotovení zápisu 
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USNESENÍ Výboru pro životní prostředí  

č. VŽP/9/1 

ze dne 16. 10. 2023 

 

Výbor pro životní prostředí  

 

 DOPORUČUJE  

RMČ a ZMČ nesouhlasit se záměrem „Logistický terminál Malešice“ na území MČ Praha 10. 
 

Usnesení bylo přijato počtem „ 6 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 0 „ hlasů členů výboru. 

 

 

Jaroslav Štěpánek, MBA 

předseda výboru pro životní prostředí ZMČ P 10 
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USNESENÍ Výboru pro životní prostředí  

č. VŽP/9/2 

ze dne 16. 10. 2023 

 

Výbor pro životní prostředí  
 

 BERE MA VĚDOMÍ  

informaci o čerpání rozpočtu v kapitole 0021 Životní prostředí v I. pololetí 2023.  
 

Usnesení bylo přijato počtem „ 6 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 0 „ hlasů členů výboru. 

 

 

Jaroslav Štěpánek, MBA 

předseda výboru pro životní prostředí ZMČ P 10 
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USNESENÍ Výboru pro životní prostředí  

č. VŽP/9/3 

ze dne 16. 10. 2023 

  

Výbor pro životní prostředí  
 

1) BERE NA VĚDOMÍ  

Plán rekonstrukcí dětských hřišť a sportovišť v letech 2024 - 2026. 
 

Usnesení bylo přijato počtem „ 6 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 0 „ hlasů členů výboru. 

 

2) DOPORUČUJE 

RMČ Praha 10 v rámci rozvoje herních ploch postupovat dle Plánu rekonstrukcí dětských hřišť 

a sportovišť v letech 2024 - 2026. 

 

Usnesení bylo přijato počtem „ 6 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 0 „ hlasů členů výboru. 

 

 

Jaroslav Štěpánek, MBA 

předseda výboru pro životní prostředí ZMČ P 10 
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USNESENÍ Výboru pro životní prostředí  

č. VŽP/9/4 

ze dne 16. 10. 2023 

  

Výbor pro životní prostředí  
 

 BERE NA VĚDOMÍ  

projektové karty Prahy 10 navržené do Zásobníku Strategie adaptace HMP na změnu klimatu 
2023. 
 

Usnesení bylo přijato počtem „ 6 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 0 „ hlasů členů výboru. 
 

 

Jaroslav Štěpánek, MBA 

předseda výboru pro životní prostředí ZMČ P 10 

 

  



MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10  
 P10-428500/2023 

Zápis z jednání výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 je pro účely jeho zveřejnění způsobem 
umožňujícím dálkový přístup upraven tak, aby jeho podoba byla v souladu s právními předpisy, 
upravujícími ochranu informací, zejména ochranu osobních údajů, osobnosti a soukromí fyzických osob. 
Originál prezenční listiny je uložen u tajemníka výboru. 

 

USNESENÍ Výboru pro životní prostředí  

č. VŽP/9/5 

ze dne 16. 10. 2023 

  

Výbor pro životní prostředí  
 

 DOPORUČUJE  

RMČ oslovit hl. m. Prahu s návrhem na výsadbu stromů v rámci ulic na území Prahy 10. 
 

Usnesení bylo přijato počtem „ 6 pro návrh, proti návrhu 0, zdržel se 0 „ hlasů členů výboru. 

 

 

Jaroslav Štěpánek, MBA 

předseda výboru pro životní prostředí ZMČ P 10 

 

 

 


